

# 魅力云南

♥ 昆明 / 石林 / 九乡 / 大理 / 丽江 / 楚雄



### 行程特点

- 每人每天一瓶矿泉水
- · 全程当地5星酒店
- 全程无购物站

### 特点美食

- 过桥米线 + 汽锅鸡
- 烤鸭
- 正宗粤味餐
- 野菌火锅
- 砂锅鱼
- 白族风味餐
- ·丽江王府宴
- 三文鱼火锅

### 第一天 吉隆坡 / 昆明 / 石林

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,乘搭客机飞往**昆明**。抵达后,送往酒店休息。 酒店: 同策戴斯大酒店 (当地5星酒店)

### 第二天 石林 / 九乡 / 昆明

早/午/晚

早餐后,出发前往**石林风景区**(含电瓶车)。林内面积三百余平方公里,奇峰壁立,干姿百态,如笋似剑、有的巨石欲坠、有的酷似动物形象,奇妙景观层出不穷。之后前往**九乡风景区**,游览**九乡溶洞**(索道+小游船),占地二百平方公里,是云南高原上规模最大的科斯特溶洞。洞内密布的钟乳石干姿百态,在五彩灯光的映衬下,缥缈迷离。电影《神话》里,成龙与金喜善就是在此地取

酒店: 西站旅社或同级(当地5星酒店)

### 第三天 昆明/大理

早/午/晚

早餐后,前往游览**洱海湿地公园**(途中车内远观苍山、洱海、三塔风光) ,逛大理古城**洋人街**(不含电瓶车)。洋人街原名护国路,意为中华民国初期云南人民反对袁世凯称帝,起兵护国从而得名。

酒店: 大理风花雪月大酒店或同级酒店(当地5星酒店)

### 第四天 大理/丽江

早/午/晚

早餐后,前往**黑龙潭公园**,又名玉泉公园。随后,前往**丽江古城**。此古城于1997年被联合教科组织列为世界文化遗产,城内景色优美、环境优雅,别有一番特色。接着,游览丽江古城中心的**四方街**,以五彩石铺地,平坦洁净、雨不积水。之后,乘车前往**大理**,品尝别具一格的"白族三道茶"。三道茶是云南白族招待贵宾时的一种饮茶方式,属茶文化范畴;以其独特的头苦、二甜、三回味的茶道早在明代时期就已成为了白家待客交友的一种礼仪。同时,还可以观赏白族歌舞表演。

酒店: 丽江金恒国际大酒店或同级酒店 (当地5星酒店)



### 第五天 丽江 / 楚雄

早/午/晚

早餐后,前往山顶终年积雪的**玉龙雪山冰川公园**(大索道往返,不含寒衣氧气)。从雪山下来后前往游览纳西族的爱情之河**白水河**风景区及**蓝月谷**(可自费RMB30乘搭电瓶车)。在晴天时,水的颜色是蓝色的,而且山谷呈月牙形,远看就像一轮蓝色的月亮镶嵌在玉龙雪山脚下,所以名为蓝月谷。途径**甘海子**,这里草木掩映,一片高原牧场风光(含电瓶车)。接着,前往玉水寨观赏**印象丽江巨型歌舞**(赠送,需视天气情况而定,且每年12月20日~31日暂停整修)。然后前往**東河古镇**,又被人们称作龙泉村。这个古老的村落坐东朝西,古镇的后山则是巍然壮丽的玉龙雪山的余脉。过后前往夜游**彝人古镇**,这里是集商业、居住和文化旅游为一体的文化旅游地,是以古建筑为平台、彝文化为"灵魂"的大型文化旅游地产项目。

酒店: 楚雄云华酒店或同级酒店 (当地5星酒店)

### 第六天 楚雄/昆明

早/午/晚

早餐后,前往游览**西山龙门**(含环保车+电瓶车载送+单程索道),一路上千百个台阶和沿途随处可见的浮雕、石刻和山东等都是由清代匠人采用最原始的工具一点点雕琢而成,整个工程历时72年才得以完工,堪称壮观。达天阁是龙门的制高点,建有专门的观景台,可俯瞰堪称中国第六大淡水湖的**滇池(昆明湖)**。前往**西寺塔**又名慧光寺塔,与东寺塔对峙一起历经昆明风雨"双塔烟雨"成为明清时的"昆明八景"之一。接着游览**金碧坊**,具有昆明民俗特色、雕梁画栋、精美绝伦,东坊临金马山而名为金马坊,西坊靠壁鸡山而名为碧鸡坊。然后游览**近日楼**,被老昆明人誉为"接近太阳的高楼",是昆明的南大门,又名为丽正门。

酒店: 西站旅社或同级(当地5星酒店)

### 第七天 昆明/吉隆坡

早 / 午 / 机上用餐

早餐后,前往**翠湖。**翠湖位于云南昆明市区中心地带偏西北的一个湖泊,现在是一个公园。因其八面水翠,四季竹翠,春夏柳翠,故称"翠湖"。过后前往**圆通寺**,位于昆明市区内的圆通街,圆通寺是昆明最古老的佛教寺院之一,已有1200多年的建寺历史。同时它也是昆明市内最大的寺院。之后前往**昆明瀑布公园**,又名牛栏江瀑布公园。该人工瀑布属中国幅宽最大、流量最大、规模最大的人工瀑布。之后前往**南亚花卉博览园(含门票)**。最后前往机场,乘搭客机飞返美丽的家园。

### 自费项目:

玉龙雪山大索道来回(含环保车)+ 九乡溶洞(含索道+小游船) + 丽江束河古镇 = RM 300

\*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 \*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 \*在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

联络方式:	价格:	出发日期:



## **CHARMING YUNNAN**

Kunming / Shilin / Jiu Xiang / Dali / Lijiang / Chuxiong

### Highlights:

- Each person will get one mineral water daily
- · Zero shopping shop
- Stay at 5 Star local Hotel (Whole Trip)

### Meal Highlights:

- Traditional Cross Bridge Bihun + Steam Pot Chicken
- Roasted duck
- Traditional Canton Cuisine
- Wild Mushroom Steamboat
- Traditional Claypot Fish
- Bai's Traditional Meal
- Lijiang's Traditional Cuisine
- Salmon Fish Steamboat

### **KUALA LUMPUR / KUNMING / SHILIN**

Assemble at airport for flight to Kunming - China. Upon arrival, proceed to check in hotel.

Hotel: Days Hotel & Suites Tongce or similar (Local 5 stars hotel)

### SHILIN / JIUXIANG / KUNMING

After breakfast, explore the Stone Forest Scenic Area (buggy ride included). The stone forest some are elegant, rugged, and lifelike with its own distinguishing characteristics. Next, proceed to Jiuxiang Scenic Region ( cableway + boat ride), it covers an area of two hundred square kilometers, is the Yunnan largest cave.

Hotel: Xi Zhan Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

### **KUNMING / DALI**

B/L/D

After breakfast, proceed to Erhai Park. During the journey, enjoy the scenery of Cang Mountain, Erhai Lake and "Three Pagodas". Erhai Lake of Dali is the second largest freshwater lake in Yunnan Province and a seventh largest one in China. Then, visit to Dali Ancient Town -Foreigner's Street. The east-west Huguo Road in the Dali Ancient City is known as the "foreigner street". One by one Chinese and western restau-rants, cafes, tea houses and gift shops here, their signboard and advertis-ing is written in English, attracting blond foreigners lingering here and looking for ancient archaic Chinese rhyme, gradually the street become a unique scenery.

Hotel: Regent Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

### Day 4

### **DALI/LIJIANG**

B/L/D

After breakfast, visit to Black Dragon Pool (Heilongtan), it was built in 1737 during the Qing Dynasty and offer a spectacular view of the region's tallest mountain- Yulong Snow Mountain. It is also a famous pond in the scenic Jade Spring Park (Yu Quan Gong Yuan) located at the foot of Elephant Hill. Next, continue visit to Lijiang ancient city + Sifang Street, the centre of the town. Then, travel to Dali and visit to see Baizhu Three Course Tea Performance.

Hotel: Lijing Jinheng International Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

### **Compulsory Optional**

Contact:

Yulong Snow Mountain (Included Buggy)

- + Jiuxiang Scenic Region (cableway + boat ride)
- + Shuhe Ancient Town = RM 300
- \* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned
- \* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. \* The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

Price:

_	_			ī	

### LIJIANG / CHUXIONG

B/L/D

After breakfast, visit to the scenic area of Yulong Snow Mountain Glarcier Park (Included two way Cable car). It is the southern-most glacier in the northern hemisphere. Continue Bai Shui River ( you can ride electric sightseeing cars at your own expense with RMB30 ), it runs through a deep valley named Blue Moon Valley, which wins the beautiful name for the valley. Pass by the Ganhaizi, a scenic highlands ranch. Continue visit to Jade Water Village, the major ancient towns in Naxi Ancient town in Lijiang city. (included buggy) Énjoy the [ Dynamic Lijiang ] Performance. (Depend on weather permitted, and every December 20-31 they will closed for maintenance ) Then, proceed to Shuhe Ancient Town. Yiren Ancient Town, In this town, you can see typical folk residences hailing from all over China, with time spanning Tang to Qing dynasties, you can relax and drink in their culture, architecture, custom and festivals. Hotel: Yunhua Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

### **CHUXIONG / KUNMING**

B/L/D

After breakfast in hotel, travel to Western Hills-Dragon Gate(Included buggy + environmental car + cable car), which is lying 15km west of Kunming City, the Dragon Gate in the Western Hills is close to the west shore of the Dianchi Lake. The elevation of the Dragon Gate is over 2,300 meters, 300 meters higher than the water surface of the Dianchi Lake. Visit to West Temple Pagoda (Xisi Ta) who used to know as Huiguang Temple. Continue to Jinbi Fang,a popular place for tourists to take their photos with the two large paifang (gateways), one named 'Golden Horse' (jinma) the other 'Emerald Chicken' biji) that are said to represent moun-tains to the east and west of the city, as well as sun and moon deities. Then proceed to Jinrilou, an old Kunming City and is the southern gate ofKunming, also known as "LiZhengmen".

Hotel: Xi Zhan Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

### **KUNMING / KUALA LUMPUR**

B/L/MOB

After breakfast, travel to Green Lake Park, aka Cuihu Park, situated almost in the city center. It's one of the most beautiful parks in Kunming city. Contrast between the pale green of the willows and the array of colors in the lotuses makes this lush world is hence extolled as a "Kunming 's Jade". Then proceed to **Yuantong Temple**, It's at the foot of Yuantong Hill . With a history of more than 1,200 years, it is one of the grandest as well as the most important Buddhist temple in Yunnan Province. Next travel to Kunming Waterfall Park aka Niulan Waterfall Park, It's the largest & longest man-made waterfall in Asia. Then proceed to Kunming City Of Flowers (Include Ticket). Finally, transfer to airport for return flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

Departure Date :